
 
ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ  

 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΙΑΓΚΗΣ 

   Βουλευτής Ν. Κερκύρας – ΠΑ.ΣΟ.Κ. - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

1 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα:  «Διαχείριση παλαιών και ληγμένων πυρομαχικών των Ενόπλων Δυνάμεων» 

 

Σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα, παλαιά και ληγμένα πυρομαχικά, που θα έπρεπε ενδεχομένως να έχουν 

καταστραφεί, φαίνεται ότι εξακολουθούν να διατηρούνται σε μονάδες των Ενόπλων Δυνάμεων, εντός ή 

εκτός χώρων αποθήκευσης. 

Δεδομένου ότι, στις κύριες αποθήκες των μονάδων τοποθετούνται, προς άμεση αξιοποίηση, τα πλέον 

σύγχρονα συστήματα και πυρομαχικά, φαίνεται να υφίσταται πρόβλημα επάρκειας χώρου αποθήκευσης των 

προς καταστροφή ληγμένων αποθεμάτων.  

Δεδομένου ότι, η επίδραση του χρόνου, οι μεταβολές της υγρασίας και της θερμοκρασίας, ο κακός 

χειρισμός και η μη τήρηση κανόνων ασφαλείας προξενούν στα πυρομαχικά φθορές, αλλοιώσεις, ατυχίες 

πυροδότησης, με αποτέλεσμα πολλές φορές να προκαλούνται σοβαρά δυστυχήματα.  

Δεδομένου ότι, σε άλλες χώρες διεθνώς, σε αντίστοιχες περιπτώσεις, έχουν υπάρξει ατυχήματα και 

καταστροφές από αποθηκευμένα, έστω και παλαιά, πυρομαχικά, εντός ή εκτός αποθηκών, με σύγχρονα ή 

πεπαλαιωμένα συστήματα ασφάλειας και προστασίας. 

 

 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

Υπάρχουν πράγματι ληγμένα παλαιά αποθέματα πυρομαχικών σε μονάδες των Ενόπλων Δυνάμεων 

εκτός αποθηκών ή σε αποθήκες όπου δεν τηρούνται τα πλέον σύγχρονα μέσα ασφαλείας και 

προστασίας; Αν ναι, ποιο είναι κατ’ εκτίμηση το μέγεθος σε τόνους των εν λόγω ληγμένων 

πυρομαχικών και τι προτίθεται να πράξει η κυβέρνηση για την ορθή διαχείρισή τους; 
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